

TABLE OF CONTENTS

目 录

Survey on Anxiety and Depression of Elderly Pregnant Women: Influencing Factors

Analysis and Suggestions

(高龄孕产妇焦虑抑郁水平调查及影响因素分析与建议)

- B. L. CONG, H. MA.....1

Prevention and Treatment of Gastrointestinal Failure in Critically Ill Patients and Comprehensive Nursing Intervention

(急危重症患者胃肠功能衰竭的防治和综合护理干预)

- X. Y. CHEN, L. PENG, W. J. HAN.....8

The Nursing Quality Control and Application in the Regional Management Model

(区域化管理模式下的护理质量控制与实践)

- C. Y. ZHANG, H. E LI.....13

Evaluation of the Drug Management Mode in Pediatric Ward

(儿科病区药品管理质量的研究)

- W. QIU.....17

The Current Situation of Undergraduates' Using Mobile Phone and Its Impact on Sleep Quality

(大学生手机使用现状及对睡眠质量的影响)

- H. YANG, W. X. ZHANG, F. F. XU, Y. R. YANG, H. H. ZHANG.....22

Design of Surgical Nursing Process Based on Patient Safety with Mind Map

(以病人安全为主线的鱼骨导引式手术护理流程设计)

- W. F. ZHANG, L. CHENG, S. XIAO, J. J. MA, J. WANG, Q. TANG, M. L. ZHAO.....27

Nursing of a Youth Patient with Percutaneous Epicardial Radiofrequency Ablation

of Ventricular Tachycardia

(1 例青年室速患者经皮心外膜射频消融的护理)

- H. H. YU, X. W. MAO.....33

Music Interventions to Reduce Anxiety in Elderly Patients with Cataract Surgery

(用焦虑-VAS 评估音乐疗法对白内障手术老人焦虑的作用)

- S. XIAO, W. F. ZHANG, Q. TANG, L. LIU, M. L. ZHAO.....38